
Möjligheten  att  använda  och
fördela  outnyttjad  effekt  i
elnäten ska utredas
Regeringen har i dag gett Energimarknadsinspektionen i uppdrag
att  utreda  möjligheten  för  elnätsföretag  att  använda  och
fördela outnyttjad effekt i elnäten. Syftet är att frigöra
effekt utan att behöva göra nya investeringar i elnät. Källa
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